
Verksamhetsberättelse för Värmdö Fågelklubb 2014 

Medlemmar och medlemskap 

Vi var vid årsskiftet 2014/2015 126 medlemmar, och konstaterar att medlemsantalet ökat konstant 

under året. Medlemskapet har under året varit kostnadsfritt.  

Arbetsgruppen 

Arbetsgruppen har under året bestått av Tom Arnbom, Lars Persson, Mats Nilsson, Agneta Tillberg, 

Sören Bevmo, Niklas Henriksson och Eva Stenvång Lindqvist (koordinator fr.o.m. årsmötet 27 mars 

2014). Yvonne Blombäck adjungerades fr.o.m. 24 november 2014.  

Exkursioner och skådarmorgnar 

Under 2014 genomfördes totalt sex exkursioner, varav tre till Hemmesta sjöäng. Därutöver 

anordnades exkursionerna Nattsångare 7 juni, Höstens fåglar i jordbrukslandskapet (Säbyfälten) 6 

september och Hjälstaviken 11 oktober. På försök prövade vi med att ha exkursioner på 

torsdagsmorgnar under april och maj (17/4, 24/4, 1/5, 8/5 samt 15/5) och det blev riktigt lyckat.   

Den 17 januari hade klubben sitt sedvanliga Artrally med efterföljande gemensam middag. Årsmötet 

hölls i Runda huset i Gustavsberg 27 mars. Dessutom ledde fågelklubben en exkursion till Hemmesta 

sjöäng för personalen på kommunen. 

Våra aktiviteter har regelbundet annonserats i Nacka-Värmdö Postens evenemangskalender.  

Naturvårdsarbete 

Värmdö Fågelklubb har deltagit i arbetet med Hemmesta sjöäng. Restaureringen är nu klar, men det 

kommer att finnas mindre saker att justera. De fågelinventeringar som genomförts av klubben i 

samband med arbetet med sjöängen har använts för ett examensarbete på Stockholms universitet 

som visar på hur antalet våtmarksfåglar ändrats tack vare restaureringen. Totalt observerades 132 

fågelarter vid Hemmesta under 2014, vilket är ungefär 60 fler än innan restaureringen.  

Fågelklubben svarade även på en remiss från kommunen rörande utbyggnad av båthamnen vid 

Buskviken. Klubben mötte också landstingspolitiker från Miljöpartiet och diskuterade fördelen med 

våtmarker när det gäller att reglera extremväder och visade att miljövård lönar sig. 

Information, marknadsföring m.m. 

- En Facebooksida lanserades i mars 2014. Vid årsskiftet hade sidan ca 75 Gilla-markeringar.  

- En ny hemsida lanserades i september 2014. 

- Klubben har gett ut fyra nyhetsbrev, varav två som pdf-er och två utgivna i digital form inom ramen 

för den nya hemsidan.  

- Dekaler för fågelklubben har tagits fram och börjat säljas 2015.  

- Värmdö Paper guidades av klubben vid Hemmesta en torsdagsmorgon i våras, och tidskriften 

publicerade i septembernumret ett flersidigt reportage om Värmdö Fågelklubb.  

- Fågelklubben deltog i invigningen av Hemmesta sjöäng 26 maj. Invigningen förrättades av kungen.  

En artikel om invigningen publicerades i nr 3 2014 av Stockholms Ornitologiska Förenings tidskrift 

Fåglar i Stockholmstrakten, där också vår nya hemsida uppmärksammades i en notis.  I nr 4 2014 av 

tidskriften inbjöd Värmdö Fågelklubb medlemmarna i StOF till en vårexkursion 24 maj 2015 vid 

sjöängen. En artikel om invigningen publicerades också i tidskriften Vår Fågelvärld nr 3 2014.  


